
Zápisnica č. 2/2009 
z  rokovania vedenia STU dňa 26. 1. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Maroš Finka, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár 
 
Neprítomní:  Dušan Petráš 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Správa o vzdelávaní na STU v akademickom roku 2007/2008 (pror. Kalužný) 
2. Licenčná zmluva o použití školského diela (pror. Kalužný) 
3. Stav prípravy Energetického centra campus mesto (kogeneračná jednotka pre súčasti STU 

– Svf, FChPT, SjF a FA STU) (pror. Janíček) 
4. Stav nehnuteľného majetku STU (pror. Janíček) 
5. Finančné schémy na dofinancovanie projektov 7. RP (pror. Redhammer) 
6. Návrh zabezpečenia realizácie projektov centier excelentnosti (pror. Redhammer) 
7. Rozličné 
 
Predložené písomné materiály: 
1) Správa o vzdelávaní na STU v akademickom roku 2007/2008 (pror. Kalužný) 
2) Licenčná zmluva o použití školského diela (pror. Kalužný) 
3) Finančné schémy na dofinancovanie projektov 7. RP (pror. Redhammer) 
4) Návrh plánu verejného obstaávania pre všetky projekty na fakultách STU a súčastiach 

STU (pror. Janíček) 
5) Stav implementácie EIS na STU k 15.1.2009 (pror. Finka) 
6) Návrh organizačnej zmeny v ÚZ Gabčíkovo (kvestorka Žideková) 
7) Návrh na odsúhlasenie uzatvorenia NZ a dodatkov k NZ (pror. Janíček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/1/2009, 2/1/2009, 1/23/2008 
 
Nesplnené úlohy:  3/20/2008 – plnenie úlohy predĺžené do 23. 2. 2009 
   1/16/2008 – plnenie úlohy predĺžené do 23. 2. 2009 
   1/21/2008 – plnenie úlohy predĺžené do 9. 2. 2009 
 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád: 
Prorektor Finka: 
Informoval, že Úrad priemyselného vlastníctva zaregistroval značku STU – ochranná známka 
graficky aj slovne. 
 
Prorektor Janíček: 
− Informoval o možnostiach priestorového umiestnenia Vydavateľstva STU 
− Bol vybraný dodávateľ na realizáciu stavby FIIT STU – firma ZIPP 
− Slávnostný podpis zmluvy o spolupráci Slovenskej televízie a MMC STU bude v utorok 

3.2.2009 o 10:00 hodine na rektoráte STU 
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− Informoval o iniciatíve STU ohľadom národného projektu zo ŠF pre obnoviteľné zdroje 
energie. 

 
Úloha V-STU č. 1/2/2009 
Rektor STU ukladá zorganizovať stretnutie s dekanom SvF STU ohľadom využitia priestorov 
na Vazovovej ulici v Bratislave. 
Z: Prorektor Janíček 
T: 9. 2. 2009 
 
Prorektor Kalužný: 
Informoval o účasti na porade o pedagogike na MŠ SR 
 
Prorektor Redhammer: 
Informoval o prípravnom výbore a priebehu akcie Hlava roka 2008. 
 
Rektor Báleš: 
Zhodnotil priebeh plesu STU pozitívne a poďakoval všetkým, ktorí prispeli k jeho organizácii 
 
 
K bodu 1 Správa o vzdelávaní na STU v akademickom roku 2007/2008 

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný : Predložil rozsiahly písomný materiál k tomuto bodu rokovania. Všetky 

fakulty sú v akreditačnom procese, ktorý zatiaľ úspešne prebieha. Úbytok 
študentov v Bc. štúdiu sa v minulom roku znížil. Znižuje sa aj záujem 
o PhD. štúdium, pridelené štipendiá sme využili na cca 80%. Uviedol aj 
silné a slabé stránky STU v procese vzdelávania. 

Rektor Báleš: Mal dve otázky k správe: prvá sa týkala situácie s vekovou štruktúrou 
garantov ŠP a druhá sa týkala počtu študentov na jednotlivých Bc. 
programoch. Posunúť vekovú hranicu nad 65 rokov sa zatiaľ nedarí. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Pripomenul problémy s garantmi ŠP a navrhol požiadať dekanov fakúlt, aby 
to začali už teraz riešiť. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/2/2009  
Vedenie STU schvaľuje Správu o vzdelávaní na STU v akademickom roku 2007/2008 
s pripomienkami. 
 
 
K bodu 2 Licenčná zmluva o použití školského diela (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál upravený už po 1. čítaní a písomnom stanovisku 

právnikov z LITY. K návrhu je priložené prehlásenie, ktoré by študent 
podpisoval. Autorský zákon by mal byť novelizovaný. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Pripomenul, že môžu vzniknúť ďalšie problémy s autorstvom pri takých 
prácach, ktoré vznikajú na pridružených pracoviskách napr. podniky, 
výskumné ústavy a SAV. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/2/2009  
Vedenie STU schvaľuje návrh Licenčnej zmluvy o použití školského diela s pripomienkami. 
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K bodu 3 Prorektor Janíček požiadal o preloženie tohto bodu rokovania o 1 mesiac. 
  
Rektor STU jeho požiadavke vyhovel. 
 
 
K bodu 4 Stav nehnuteľného majetku STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček : Formou prezentácie podrobne informoval o skutkovom stave nehnuteľného 

majetku STU v jednotlivých kampusoch STU – Mlynská dolina, Bratislava 
centrum, Trnávka a Trnava. Uviedol všetky pozemky, ktoré máme 
vysporiadané a ktoré ešte treba vysporiadať. Prezentáciu dostanú všetci 
členovia vedenia STU k dispozícii. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/2/2009 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave nehnuteľného majetku STU. 
 
 
K bodu 5 Finančné schémy na dofinancovanie projektov 7. RP  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer : 

V písomnom materiáli uviedol všetky možné schémy a zdroje ,ktorými je 
možné dofinancovať projekty 7. RP. Znovu konštatoval, že v tejto výzve 
máme z STU málo projektov tohto druhu. Tieto informácie predloží aj na 
najbližšie rokovanie KR STU 

 
Stanovisko V-STU č. 2/2/2009 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o finančných schémach na dofinancovanie 
projektov 7. RP. 
 
 
K bodu 6 Návrh zabezpečenia realizácie projektov centier excelentnosti  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer : 

Projektom CE je treba venovať zvýšenú pozornosť, jedná sa o celkovú sumu 
240 mil. Sk. Treba ju zvládnuť po stránke výberových konaní pre nakupované 
zariadenia ako aj finančného riadenia. Financovanie bude kombinované 
refundácia a predfinancovanie. Konkurz na riaditeľa Výskumného centra STU 
prebieha. Je potrebná zriadiť funkciu kontrolóra resp. audítora zodpovedného 
za správnosť postupu pri všetkých akciách týkajúcich sa CE. V písomnom 
materiáli je aj návrh na personálne zabezpečenie. 

Rektor Báleš : Celé riadenie a administrácia týchto projektov bude na rektoráte STU. 
Univerzita dáva spolufinancovanie na tieto projekty vo výške 5% a preto chce 
mať aj dohľad nad ich priebehom. 

Pror. Janíček : Za verejné obstarávanie zodpovedá organizácia, teda STU. Preto treba plán 
VO urobiť centrálne nie po fakultách a súčastiach STU. Ako budú 
financované tieto činnosti, nie vo všetkých projektoch sa počíta s výdavkami 
na tento účel. 
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Úloha V-STU č. 2/2/2009 
Rektor STU ukladá pripraviť návrh na nové znenie smernice ohľadom verejného obstarávania 
na STU. 
Z: Prorektor Janíček 
T: 9. 2. 2009 
 
 
K bodu 7 Rozličné 
 
1) Prorektor Finka: 

Predložil písomný materiál a informoval o stave implementácie EIS na STU. 
 
2) Kvestorka Žideková: 

Predložila na rokovanie písomný materiál „Návrh organizačnej zmeny v ÚZ 
Gabčíkovo“, ktorý vypracoval riaditeľ ÚZ JUDr. Jaroš. Z ekonomických dôvodov 
navrhuje stav zamestnancov v ÚZ Gabčíkovo znížiť o 14 od 1.2.2009. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/2/2009  
Vedenie STU súhlasí s navrhovanou organizačnou zmenou v ÚZ STU Gabčíkovo. 
 
3) Prorektor Janíček: 

Predložil písomný návrh na odsúhlasenie NZ a dodatkov k NZ. 
1. Nájomná zmluva pre Občianske združenie SLOVENERGOokno, Radlinského 11, 

Bratislava. Jedná sa o prenájom miestnosti č. 13 na 21. Poschodí bloku C na 
administratívne účely. Plocha nájmu 16,5 m2 a doba nájmu od 1.1.2009 do 30.6.2011. 

2. Dodatok k NZ č.35/2008. Ide o prenájom priestorov na FChPT nájomcom Natural 
Alimentaria, s.r.o. Dodatkom sa predlžuje nájom do 31.12.2013. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/2/2009  
Vedenie STU súhlasí s predloženým návrhom nájomnej zmluvy aj dodatku k NZ. 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


